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Van de voorzitter 

De gemeenteraad is gestart met aparte inspraakavonden voor bewoners, on-

dernemers en verenigingen. Dit om de participatie een beter gezicht te geven. 

Ben je betrokken bij een onderwerp dan luistert de raad graag naar je mening 

zodat zij dit bij haar beraadslagingen kan betrekken.                                                                                                                     

In de eerste inspraakavond op 4 maart j.l. waren er drie insprekers. De eerste 

inspreker sprak over de te hoog opgelegde precariobelasting, de tweede over 

het lachgasafval en de derde over de langdurige opvang Wageningselaan 2.  

 

Het initiatief om dit op deze manier te doen is niet verkeerd doch twee van de 

drie insprekers konden niet hun hele verhaal doen. Zij krijgen alle slechts 3 mi-

nuten. In de rechtsreeks te ontvangen uitzending van deze inspraakavond be-

komt de kijker het idee dat de wijze waarop de inspraak is  geregeld niet goed 

tot zijn recht komt. Het lijkt op een snelle afrafeling , je mag wat zeggen maar 

na de drie minuten  moet je wel snel ophoepelen. De voorzitter gaf aan dat je  

maar via een andere weg je stelling te berde moet brengen. Ze konden nog wel 

hun schriftelijke notities achterlaten. Dit omdat de raad nog meer onderwerpen 

op het programma had staan. 

 

Gemeenteraad  met jullie zoektocht om de burger meer betrekken bij de ge-

meentepolitiek en het vertrouwen in de politiek trachten te herwinnen, slaan 

jullie hier de plank volledig mis,  mede door de eigen opgestelde bestuursstijl.                                                                                                                                 

Bestuursstijl Raad, college en organisatie nemen de inwoners serieus, luisteren 

naar elkaar en staan open voor vragen en signalen uit de samenleving. We be-

vorderen daardoor het vertrouwen tussen gemeente en samenleving.   

 

Door het tijdgebrek gaan  insprekers  met een kl….gevoel naar huis, hetgeen 

zeker niet bevorderlijk is voor het terugwinnen van vertrouwen in de gemeen-

tepolitiek. Zoek een manier waarin  insprekers wel hun hele verhaal kwijt kun-

nen en zij met een goed gevoel naar hun achterban kunnen gaan en daar vertel-

len, we zijn gehoord, door de Raad! 

                                                                                            

Eli Draaisma –voorzitter 
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De Nieuwsbrief 

Verschijnt maandelijks 

WORD LID 
Lokaal Veenendaal is 

de lokale liberale partij 

van Veenendaal. Wij zijn duidelijk 

op de inhoud en schuwen het de-

bat niet. Omdat wij als lokale partij 

niet zijn gebonden aan een landelij-

ke partij, gaan wij alleen voor de 

belangen van Veenendaal. 

 HET VEEN OP ÉÉN!  

 

Lidmaatschap is 

€ 24.- per jaar 

 Minima € 12.- per jaar             

* eerste 6 maanden gratis      

of word vriend van ons  

vanaf      € 5.– per jaar 

Zie website   

 

 

 Het voorjaar is in aantocht en dat is niet alleen te merken aan het weer. De krokussen laten zich al 

zien in het gras, de katjes lopen uit aan de wilg en in verschillende wijken hoor je het snoeien met 

kettingzagen van boomtakken en struiken die daarna met veel geratel door de houtversnipperaar 

gaan. 

Een aantal hoveniers en boomspecialisten zijn deze periode druk bezig in de wijken van Veenendaal 

om tevens bomen te snoeien. Zodat deze ruimte hebben dit komende voorjaar weer verder uit te 

groeien. Sommige lege plekken kunnen daardoor leeg blijven om de overige bomen daar ruimte voor 

te geven. Maar de gemeente zal wel meer nieuwe bomen terug planten dan zij laat weghalen: ,,We 

kappen 130 afgekeurde, slechte of afgestorven bomen. Daarvoor in de plaats planten we 154 nieuwe 

bomen. Nieuwe diverse boomsoorten die duurzaam zijn en zich kunnen aanpassen aan de verande-

rende klimatologische weersomstandigheden.’’ 

 

‘Met een I-visie en een uitwerking in een I-beleid wil de gemeente op een duidelijke manier om-

schrijven hoe zij met allerlei data omgaat. Hiermee kan Veenendaal zich voorbereiden op de 

steeds verdergaande digitalisering binnen de overheid, richting geven hoe zij beschikbare informa-

tie verwerkt in haar haar beleidskeuzes tot het inzetten van een AI-chatbot.                                                                                                                                          

O  De website van de gemeente heeft inmiddels een AI-chatbot gekregen. ‘Sinds kort kun je met je 

vragen over de gemeente terecht bij onze virtuele collega Bo. Bo is een slimme, digitale AI-chatbot 

en kent de sites van de gemeente uit het hoofd. AI is een slimme computertechnologie die dingen 

kan leren en problemen kan oplossen. De AI-chatbot is dus een slimme computer die met mensen 

kan praten en vragen kan beantwoorden, net als een echt persoon. Bo voldoet aan strenge regels op 

het gebied van privacy en beveiliging. Wel vraagt Bo je geen persoonlijke gegevens te delen’, ver-

meldt de gemeente op haar site. 

Meer nieuwe bomen terug na het kappen 

Data en technologie slim inzetten’ 



  Jaap Pottjewijd 

Fractievoorzitter 
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Veenendaal van dorp naar stad    

 

 

 

 De gemeente is in principe bereid mee te werken om een nieuw gebouw aan de Grote 

Pekken 11 neer te kunnen zetten. KUDO zal het bestaande pand vervangen voor een 

meer duurzaam gebouw met extra zorgwoningen. Daarvoor is onder andere een strook 

grond van de gemeente nodig voor parkeerplaatsen.                                                                                                                                             

,,Ongeveer 10 jaar geleden heeft Evangeliegemeente De Regenboog een nieuw kerkge-

bouw gebouwd aan de Grote Pekken 11. De bestaande zalen en kinderdagverblijf zijn toen 

verbonden met de nieuwbouw. Inmiddels zijn deze ruimtes aan vervanging toe. Het ge-

bouw wordt in drie lagen en gedeeltelijk vier lagen uitgevoerd. Het bestaande parkeerter-

rein wordt heringericht, waarbij grond van de gemeente nodig is. Het parkeerterrein wordt 

alleen toegankelijk gemaakt vanaf De Brinken, de ingang vanaf De Splitting wordt afgeslo-

ten. Gekeken wordt naar een groene inrichting van De Splitting”, aldus de gemeente.  

Gemeente Veenendaal akkoord                                                                           

met nieuwbouw Grote Pekken 



 
 

 
 

FLEXWONINGEN Wageningselaan 2 

 

  Lokale politiek wil 

werken aan Gezond, 

Duurzaam en Veilig 

De raadsfracties heb-

ben hun standpunten 

met elkaar gedeeld 

hoe zij Veenendaal in 

2040 willen zien.    

Om dit toekomst-

beeld vast te leggen, 

maakt de gemeente 

een koersdocument 

en daarna kan de 

raad een besluit ne-

men over deze nieu-

we Omgevingsvisie. 

De lokale politiek 

heeft haar ideeën 

besproken en merkt 

vooral dat vinden van 

ruimte voor wonin-

gen een uitdaging is. 

Veenendaal wil (nog)

geen wolkenkrabbers 

Cla

BESTUUR 

 

Eli Draaisma- voorzitter 

Hans Otten-   penningmeester 

Gerda van de Pol—secretaris 

. 
Het COA levert in de gemeente Veenendaal 48 flexwoningen. De flexwoningen worden op een loca-

tie binnen de gemeente geplaatst. In deze aanvullende afspraken staat om welke woningen het 

gaat, waarna per perceel de afspraken zijn uitgewerkt. Perceel flexwoningen Het perceel betreft 48 

flexwoningen en wordt z.s.m. op het voorterrein van de Wageningselaan 2 in Veenendaal geplaatst.  

Gedurende de verbouwing van het kantoorpand worden de 48 flexwoningen door het COA gebruikt 

als tijdelijke opvang(locatie). Na oplevering van de getransformeerde opvanglocatie voor de regulie-

re opvang van asielzoekers aan de Wageningselaan 2, worden de woningen om niet aan de gemeen-

te Veenendaal overgedragen en komen de woningen beschikbaar voor de reguliere woningvoor-

raad. 

  

 Gemeente en COA leggen de afspraken m.b.t. deze tijdelijke opvanglocatie voor asielopvang, vast in 

een aanvullende overeenkomst noodopvang met daarbij horende aanvullende werkafspraken. Af-

spraak in deze is dat het COA alle kosten voor deze noodopvang voor haar rekening neemt.  Het 

streven is om de woningen medio Q4/ 2025 te plaatsen. .  

Wat Lokaal Veenendaal betreft, moet participatie bij dit onderwerp op het hoogste niveau worden 

uitgevoerd door bij een referendum aan inwoners te vragen of de locatie aan de Wageningselaan 2 

geschikt is voor een langdurige opvang door het COA. Door het college s worden alle registers open-

getrokken om op deze locatie de opvang te maken. Het COA wordt gezien als een ‘volstrekt onbe-

trouwbare partner’. Dit volgens rechters en Raad van State. Waarom komen er juist op deze monu-

mentale entree van Veenendaal flexwoningen? Wat is het afbreukrisico voor de nieuwe wijk “Het 

Ambacht” die er in de buurt komt? Kortom: er zijn volgens de fractie nog teveel onzekerheden. 

Wethouder Stroobosscher kan garanderen dat de flexwoningen terug zouden gaan naar de woning-

voorraad . Voor een afbreukrisico op voorhand was hij niet bang. ,,Ik zie goede kansen voor een 

community, waar we heel mooi en goed kunnen samenwerken.” 

Daarvan is de raad niet geheel overtuigd. Lokaal Veenendaal wil dat het college het voorstel terug-

neemt. De VVD wilde de bespreking in de raad een maand uitstellen totdat er duidelijkere afspraken 

zijn. Het CDA wil dat ook liever doen. Vervolg in de Raadsvergadering van 20 maart 2025. 

.18/3/2025 Burgemeester en wethouders hebben de lokale politiek daarom nu gevraagd, 

ondanks dat de langdurige opvang op de raadsagenda van maart staat, de behandeling   

door te schuiven. ,,Evenals uw raad, zoekt ook het college binnen haar mogelijkheden 

naar maximale zekerheid rondom de afspraken in de bestuursovereenkomst. Daarom 

verzoekt het college de raad om de behandeling van het voorstel voor een langjarige op-

vanglocatie aan de Wageningselaan 2 met één maand uit te stellen.” Dit zal burgemeester 

en wethouders tevens de gelegenheid geven om de vragen die de lokale partijen donder-

dag 13 maart nog hebben gesteld te kunnen beantwoorden. Wordt Vervolgd! 

Laat ons weten of u voor of tegen een langjarige opvanglocatie bent aan de                  

Wageningselaan 2      Stuur een mail naar: secretariaat@lokaalveenendaal.nl 

  

OP HET RANDJE 

Bestuur 


